
Dagsorden for bestyrelsesmøde 

 Dato og tidspunkt: 9.-11- 22 kl. 19.00  

Sted: Bibliotekets lille sal 

Tilstedeværende: Afbud fra Helle. 

Lars fra Fjordtårnet var mødt op som interesseret. 

1. Valg af ordstyrer og godkendelse af dagsorden.  

Godkendt, Per valgt til ordstyrer    19.00 

 

2. Nyt fra:     19.05 

 

- Formand   

- Holbæk vest. Per, Elisabeth og Jakob har set på planen og lavet notat Jakob mm laver et 

høringssvar. Mobilitetsplan og institutioner er udfordringer. Tanke om bemærkning om 25 % 

almene boliger. Deadline 25. november. Udkastet sendes rundt inde afsendelse. 

 

- Andre Invitationer til bl a inspirationsdag for lokale Frivillige 12. november i Svinninge 

arrangeret af LAG. Ingen meldte sig til at deltage. 

 

- 22. november kursus omkring dialogmodellen. Torsten deltager. 

 

- Per og Jesper arbejder videre omkring cyklismen. 

  

3.  Madskålen     19.10 
 

- Man har gennem 3 år delt mad ud til udsatte familier ved hjælp af butikkernes overskudsvarer 

og behovet bliver større og større. 

Man har selv forsøgt at skaffe sponsorerede lokaler til at kunne lave mere faste uddelinger. Det 

nuværende mål er: at kunne holde åbent mandage og fredage, hvor personer med behov så 

kan komme og hente varer uden betaling. 

 

Man har stor opbakning fra butikkerne, så det eneste der mangler, er et lokale. 

Lokalet skal kunne indeholde hylder, frysere og køleskabe, så fødevarerne kan opbevares 

korrekt og efter sundhedsstyrelsens forskrifter. 

 

- Skal der satses på et samarbejde med Byforum? Hvordan svarer vi forespørgslen fra 

Udsatterådet? Bettina fra Madskålen er inviteret til mødet. Hvem vil hjælpe? 

 

- Bettina skulle nu være i kontakt med vækst og bæredygtighed omkring evt. lokale. 

 

- Hvis ikke det lykkes at finde et sted, må Bettina vende tilbage. Desværre var hun forhindret. 

Der blev ikke lavet svar til udsatterådet 
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4.  Revideret samarbejdsaftale mellem Holbæk Kommune og Lokalfora  19.40 

Det forventes at bestyrelsen har gennemlæs6t aftalen 

Ordet ildsjæl er blevet rettet efter en indsigelse. Bestyrelsen er godt tilfreds med samarbejdsaftalen. 

5. Folkekøkken.     20.00 

 

Hvor står vi nu? 

 

Birgitte og Jakob har haft møde med FGU som er positive. 

Der flere muligheder: 

1. Folkekøkkenet integreres med FGU og skal indgå i elevernes uddannelsesforløb. 

2. Værftscafeen kan lånes en aften de ikke har åbent.  

En ansvarlig med uddannelse skal stå for køkkenet.  

Jakob indkalder gruppen til møde. Aftalen en gang pr måned. 

Der afholdes møde tirsdag d. 15. kl. 16 på gamle rådhus Rådhusvej. 

 

 

6.  Rum til fællesskab.     20.20 

 

- Evt. mødested på Krags Brygge. 

 

- Borgerhus 

 

- Vi skal se på at få lavet sammenhæng mellem folkekøkken og rum til fællesskab. En forening 

med en bestyrelse for Rum til fællesskab ville være ønskelig.  

 

Flere af medlemmerne i Mænds Mødesteder har fået henvendelser fra kvinder som efterspørger et 

mødested for dem. Flere er tilflyttet kommunen og har ingen lokale kontakter. Det drejer sig både 

om unge og ældre. Vi vil derfor høre om der er nogle kvinder der vil hjælpe med at starte noget op 

noget lignende mænds mødesteder. Vi vil gerne hjælpe med at arrangere et opstartsmøde og evt. 

være behjælpelig med at finde et sted at mødes. Hvem fra bestyrelsen vil evt.  medvirke? 

 

Man kan evt. henvende sig til Christina Hvalsø. To der brænder for sagen, må tage initiativer. Helle 

spørges. Connie og Inge Merete Manuel? Helle, Freja, Solvejg og Erik vil gerne hjælpe i gang. 

Lokalforum lægger 5000 kr. på bordet til at opstartsmøde. Erik kontakter de to nævnte. 

 

 

7. Bålhytte i HGL.     20.40 

 

Mænds Mødesteder Holbæk har nu modtaget donationen fra Nordea, på 150.000 kr, til opførelse 

af en bålhytte i Holbæks Grønne Lunge. 

Tilbuddet omfatter levering og opførelse af selve hytten - 
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Dertil kommer uforudsete udgifter til jordarbejder, som er nødvendige af hensyn til 

tilgængeligheden -Dette er ikke indregnet i tilbuddet. Udgiften bliver på max 4.000 kr. udgiften kan 

i første omgang dækkes, da opførelse af bålsted og brændeskur først sker efter hytten, er bygget. 

Det er hensigten at ansøge Lokalforum om at få disse udgifter dækket. 

Jordarbejder er udført mandag og byggeprocessen starter torsdag d. 10. og vil vare max 5 

arbejdsdage. Der sker efterfølgende afregning med leverandør. 

Donation fra Nordea er indbetalt på Mænds Mødesteders konto. Ung Holbæks og HGLs tilskud 

overføres til Mænds Mødesteder, som står for afregning. Det er derfor et ønske at Lokalforum 

overfører det bevilgede beløb. 

 

Der er afholdt møde med Ung Holbæk, naturvejleder og leder af HGL d. 2. november, hvor der er 

lavet en samlet oversigt over økonomien. 

 

Oversigt over økonomien vedlægges. 

 

Det lokale firma forventer at kunne påbegynde opførelsen omgående. LOFHO vil modtage besked 

om dato for indvielse. 

 

Nordea overrækker symbolsk donationen d. 14.-11 kl. 16 ved et arrangement på stedet. Bålhytten 

er underopførelse. Lokalforum er yderst velkommen. 

 

Muligvis vil der senere blive ansøgt om ekstra 4000 kr. 

 

De 30.000 kr overføres til Mænds Mødesteders konto 

 

8. Fortsat drøftelse af fremtiden, planer og visioner for Lokalforum Holbæk 20.50 

Udvalget har holdt møde om en udviklingsdag for Lokalforum Holbæk. Der planlægges med et 

åbent møde. 

Jakob, Freja og Torsten udgjorde gruppen bag forslaget. Solvejg er med.  

Åbenhed over for andre og åben for andre. 

Man tager en dialog med deltagerdanmark om et arrangement.  

Udvalget vender tilbage. 

 

9. Evt. herunder datoer og tider for kommende møder.   21.15 

 

Tirsdag d. 24. januar, samt 28.-2. 28.-3, 25.-4., 23.-5., 20.-6.   

  

Ikke udelt tilfredshed fra de ikke digitale borgere at Kommunens infoavis i papirudgave ophører. 

 

 

Mødet slut 21.45. 

 

Referent Erik 


